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Ez nem a DEKE, hanem a Factum!
Kosárlabda
  | 2010. 10. 07. | 13:15:24
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Debrecen – Sokan még mindig kételkednek benne, hogy a hét végén kezdődő férfi kosárlabda OB I-ben Debrecen is indul, pedig két hete van csapat, kérem, és már egy edzőmeccset is vívtak a fiúk!
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Az utóbbi években itt már annyi csapat becsődölt, hogy minden kezdeményezést komoly fenntartásokkal fogad a debreceni kosárbarát. Ezúttal úgy tűnik, hogy elindul valami új, ami talán életképes lesz. Egyelőre még „hajléktalan” a csapat, mert nincs csarnoka a hazai meccsekre, de csak a jövő hét végén játszik itthon, és ez factumos szemszögből hosszú idő.



Szóval szokjuk a nevet: Factum. Ez egy kutatásfejlesztésben érdekelt cég, méghozzá debreceni, mely a „Mentsük meg a férfi kosárlabdát Debrecenben!” akció mögé állt, és kifizette a 10 millió forintos indulási jogdíjat, valamint a 20 milliós kauciót a szövetségben, így Debrecennek idén is lesz élvonalbeli férfi kosárlabdacsapata, melynek semmi köze a DEKE-hez. A Factumnál arra a legérzékenyebbek, ha „ledekézik” őket.



[image: ]Amikor a DEKE nevét kiejtettük, Ráthonyi Tamás edző dühbe gurult.

– Kikérjük magunknak, hogy minket a DEKE-vel összemossanak! Semmi közünk hozzá! Éppen ezért nem értem, hogy miért nem engednek be minket az Oláh Gábor utcai sportcsarnokba? Tudom, hogy a DEKE tartozik úgy négymillióval a Sportcentrumnak, de az nem a mi sarunk. A DEKE nekem egymillióval tartozik, ha ez vigasztal valakit – fakadt ki Ráthonyi Tamás edző, hozzátéve, hogy ő egy évig nem kapott bért.



Ráthonyi Tamás szerint Kósa Lajostól szóbeli ígéretük van arra, hogy lesz csarnokuk, csak ezt írásossá kéne „nemesíteni”, hogy a Sportcentrum hozzáállása megváltozzon. A problémát a jövő hét végéig kell megoldani, amikor a Nyíregyházát fogadja a DEKE, addig kétszer megy idegenbe: a bajnoki rajton Zalaegerszegre, majd hét közben Salgótarjánba látogat.



És kiket láthatunk majd a Factum mezében? Nos, egy tucat diákot és három félprofit. A debreceniek – a korábbi DEKE-fiatalok – abszolút amatőrök, esetleg 20 ezer forint tanulmányi ösztöndíjat kapnak, ha jól teljesítenek. „Elég legyen nekik annyi, hogy 18-20 évesen játszhatnak az élvonalban!” – így Ráthonyi. A légiósok tekintetében a cél az, hogy olyan egyetemistákat csábítsanak át a tengerentúlról, akiket a Factum még alkalmazni is tud. Két amerikai már a csapattal edz, és még egy kamerunit várnak. Ráthonyi Tamás szerint a bennmaradáshoz jó lesz a gárda, mely első edzőmeccsén, szerdán este három ponttal (78–81) kikapott a román élvonalbeli Nagyváradtól. Ráthonyi Tamás szerint volt tartása a csapatnak.
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Olvasta már?


[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi

[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!

[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra
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[image: „Debrecen, a rendíthetetlen szikla”]„Debrecen, a rendíthetetlen szikla”Hogyan élték meg az akkori polgárok ezt az időszakot? 
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[image: Hosszú Katinka anyaként tért vissza, hogy kijusson a hatodik olimpiájára]Hosszú Katinka anyaként tért vissza, hogy kijusson a hatodik olimpiájáraMilák Kristóf is remekül rajolt az Ob-n.
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Gazdaság


2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerintHajdú-Biharban járt Farkas Bertalan.


Háromszáz termék ára nyárig befagyasztva marad a SPAR-nálÚjabb negyedévre, június 30-ig meghosszabbítja a SPAR az Árstop EXTRA promóciót, így háromszáz termék ára garantáltan alacsony marad. 


Újabb áremelés jön a kutakon: közelítünk a 700 forint felé A magyar autósok a régió egyik legmagasabb árán tankolhatnak. 


Hajdúsámsonban tornacsarnok, Hortobágyon közösségi tér épül Európai uniós támogatásból 5 hajdú-bihari település jut forráshoz. 


Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevőMég az sem kizárt, hogy a szórakoztató centrum Debrecenben talál új otthonra – derül ki Baré Maik nyilatkozatából. 


Repülőgéphajtómű-alkatrészjavító cég telepedik DebrecenbeA Debreceni Egyetemmel működnek együtt.
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Támogatott tartalom


[image: Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtál]Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtálVannak olyan érdekességei a nemzetnek, amiket kevesen ismernek.


[image: Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatot]Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatotA Debreceni Vízmű Zrt. pályázata.


[image: Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélni]Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélniA Debreceni Vízmű Zrt. kivitelezőt keres.


[image: A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen ]A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen A TAU Cerámica története.





Programok


Retró számítógépek rajongói találkoznak Debrecenben 

Egy napon keresztül vívnak Debrecenben

A diákok és a tanárok előtt is megnyitja kapuit az Atomki Debrecenben

Debrecenben is keresik a legnagyobb tehetségeket

Húsvéti programokkal készül az Agóra








Legolvasottabb
[image: Völner-Schadl-ügy: megszólalt az ügyészség]
Völner-Schadl-ügy: megszólalt az ügyészség
[image: A Zemplén világrekordot jelentő hídja túl a próbaterhelésen]
A Zemplén világrekordot jelentő hídja túl a próbaterhelésen
[image: Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal]
Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal
[image: Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő]
Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő
[image: Licitálni lehet a debreceni tanyára]
Licitálni lehet a debreceni tanyára


Kiemelt
[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]
Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi 
[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]
Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre! 
[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]
Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra 
[image: 2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint]
2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint 
[image: Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat]
Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat 


Népszerű témák
Baré MaikFelföldi JánosTropicanaSziget-KékDaróczi CsabaszociológusFerge ZsuzsaRita Ora Zaporizzsjalombkoronasétányotthonfelújítási programMagyar Honvédség 1. Tűzszerész és Folyamőr Ezred 
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